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PROTOKÓŁ Nr VIII.2024 

RADY GMINY MOCHOWO 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

 

Miejsce odbywania Sesji: sala konferencyjna Urzędu Gminy w Mochowie  

Sesję rozpoczęto o godzinie: 10:07 

Zakończono o godzinie: 12:50 

Przewodniczyła: Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Pan Zbigniew Kotarski  

Protokołowała: Inspektor ds. obsługi organów samorządowych – Katarzyna 

Antoszewska 

 

Na stan 15 Radnych ustawowego składu Rady Gminy Mochowo w obradach 

uczestniczyło 13 Radnych. Nieobecni na VIII Sesji Rady Gminy Mochowo byli Radni: 

Pani Marta Joanna Kacperska i Pan Marek Różański (lista obecności w załączeniu).    

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1.Pan Zbigniew Kopczyński – Wójt Gminy Mochowo 

2.Pan Dariusz Lazarowski – Sekretarz Gminy Mochowo 

3.Pani Jolanta Augustyniak – Skarbnik Gminy Mochowo 

3.Sołtysi Sołectw Gminy Mochowo 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji; 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad; 

3. Ślubowanie Radnej; 

4. Przyjęcie wniosków do porządku obrad; 

5. Przyjęcie porządku obrad; 

6. Przyjęcie uwag do protokołu z obrad IV i V Sesji; 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania Uchwał Rady; 

8. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025; 

9. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży 

drewna do celów wymiaru podatku leśnego na rok 2025; 

10. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2025 rok; 

11. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na rok 2025; 

12. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie ustanowienia zasad 

przyznawania i wypłat diet sołtysom i zwrot kosztów podróży służbowej; 

13. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie ustalenia poboru podatków w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso; 

14. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia 
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inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

15. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mochowo na lata 2024-2038; 

16. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Mochowo na 2024 rok; 

17. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Mochowo na lata 2024-2034; 

18. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Mochowo, korzystających z opieki zdrowotnej 

oraz warunki i sposób ich przyznawania; 

19. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy Gminy Mochowo z organizacjami pozarządowymi na rok 2025”; 

20. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości; 

21. Informacje i wolne wnioski; 

22. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski otworzył VIII Sesję Rady 

Gminy Mochowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski powitał Państwa 

Radnych, Pana Zbigniewa Kopczyńskiego Wójta Gminy Mochowo, Pana Dariusza 

Lazarowskiego Sekretarza Gminy (spóźnił się), Panią Jolantę Augustyniak Skarbnika 

Gminy Mochowo oraz powitał Państwa Sołtysów (wg. załączonych list obecności). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że zgodnie 

z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym obrady rady 

gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk.  

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

 

Ad.2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Państwa 

Radnych o potwierdzenie listy obecności (lista obecności w załączeniu).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski na podstawie listy 

obecności Radnych stwierdził, że na stan 15 Radnych obecnych na Sesji jest 13 

Radnych. Nieobecni na VIII Sesji Rady Gminy Mochowo byli Radni: Radna Pani 

Marta Joanna Kacperska i Radny Pan Marek Różański (lista obecności w załączeniu).    
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Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził na podstawie 

listy obecności, że Rada Gminy Mochowo może podejmować prawomocne Uchwały 

oraz decyzje. 

 

Przebieg Sesji: 

Ad. 1 

Otwarcie obrad sesji – zrealizowano. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad – zrealizowano (lista obecności w załączeniu). 

 

Ad. 3 

Ślubowanie Radnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski wyjaśnił, że teraz 

przystępujemy do ślubowania Radnej Pani Anety Goćkiewicz.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski odczytał podstawę prawną 

dotyczącą ślubowania: 
„Na podstawie art. 23a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz.U. z 2024 poz. 609) ślubowanie odbywa się w ten sposób, że  po odczytaniu roty 

wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo ,,ślubuję''.  

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: ,,Tak mi dopomóż Bóg''.” 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o powstanie i 

odczytał rotę ślubowania: 

,,Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców". 

Radna Pani Aneta Goćkiewicz powiedziała: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski ogłosił 10 minut przerwy.    

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski wznowił obrady VIII 

Sesji po ogłoszonej przerwie.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Państwa 

Radnych o potwierdzenie listy obecności (lista obecności w załączeniu). 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski na podstawie listy 

obecności Radnych stwierdził, że na stan 15 Radnych nadal obecnych na Sesji jest 13 

Radnych (lista obecności w załączeniu).. 

 

Ad.4 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że 

Państwo Radni otrzymaliście proponowany porządek obrad dzisiejszej Sesji i zgłosił 

wniosek formalny o wykreślenie z proponowanego porządku obrad punktu 14, który 

brzmi: „Procedowanie nad projektem uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia 
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inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso” i tym samym 

przesunięcie numeracji punktów.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że w dniu 

26 listopada br. odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy, na 

którym Radni zdecydowali, aby nie wprowadzać zmiany do ww. uchwały, w związku 

z tym Rada Gminy Mochowo nie będzie procedowała nad ww. projektem uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad wnioskiem w sprawie zmiany do proponowanego porządku obrad.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zgłosił kolejny wniosek o 

zmianę w punkcie 12 tytułu projektu uchwały, który otrzymałby brzmienie: 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania i 

wypłat diet oraz zwrotów kosztów podróży służbowej sołtysom.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w dniu 26 listopada 2024 r. 

została zgłoszona zmiana tytułu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad wnioskiem w sprawie zmiany tytułu projektu uchwały ujętego w proponowanym 

porządku obrad.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś z 

Państwa chciałby wnieść uwagi, bądź wnioski do przedstawionego porządku obrad? 

Nikt głosu nie zabrał. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Pan Zbigniew Kotarski odczytał 

proponowany porządek obrad VIII Sesji Rady Gminy Mochowo po wprowadzonych 

zmianach.  

 

Ad.5 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

Porządek obrad VIII Sesji Rady Gminy Mochowo został przyjęty jednogłośnie, 13 

głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych (imienny raport z głosowań w 

załączeniu). 

 

Uchwalony porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji; 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad; 

3. Ślubowanie Radnej; 
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4. Przyjęcie wniosków do porządku obrad; 

5. Przyjęcie porządku obrad; 

6. Przyjęcie uwag do protokołu z obrad IV i V Sesji; 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z     

    wykonania Uchwał Rady; 

8. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do  

    celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025; 

9. Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna   

    do celów wymiaru podatku leśnego na rok 2025; 

10.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek   

     podatku od nieruchomości na 2025 rok; 

11.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek  

      podatku od środków transportowych na rok 2025; 

12.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie ustanowienia zasad  

      przyznawania i wypłat diet oraz zwrotów kosztów podróży służbowej sołtysom;  

13.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie ustalenia poboru podatków w  

     drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso; 

14.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  

     Finansowej Gminy Mochowo na lata 2024-2038; 

15.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej  

     Gminy Mochowo na 2024 rok; 

16.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju  

     Gminy Mochowo na lata 2024-2034; 

17.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń  

     przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół, dla których  

    organem prowadzącym jest Gmina Mochowo, korzystających z opieki zdrowotnej  

    oraz warunki i sposób ich przyznawania; 

18.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie uchwalenia „Programu     

     współpracy Gminy Mochowo z organizacjami pozarządowymi na rok 2025”; 

19.Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  

     nieruchomości; 

20.Informacje i wolne wnioski; 

21.Zamknięcie obrad. 

 

Ad.6 

Przyjęcie uwag do protokołu z obrad IV i V Sesji. 

Dyskusja nad przyjęciem uwag do protokołu z obrad IV i V Sesji. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

Do protokołu z obrad IV i V Sesji Rady Gminy Mochowo nie wniesiono uwag.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z obrad IV i V Sesji. 

Głosowanie za przyjęciem protokołu z obrad IV i V Sesji.  
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Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, iż protokół z 

obrad IV i V Sesji zostały przyjęte jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu 

udział wzięło 13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Ad.7 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania Uchwał Rady – w załączeniu. 

 

Ad.8 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 r. Komisje wspólnie wypracowały wszystkie 

stawki podatkowe na rok 2025, i tak: obniżyły cenę skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na rok 2025 z kwoty 86,34 zł za 1 dt do kwoty 68 zł za 1 dt. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski odczytał § 1 projektu 

uchwały. 

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 36.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 36.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.9 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży 

drewna do celów wymiaru podatku leśnego na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 r. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski odczytał 

projekt Uchwały. 
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Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 37.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 

rok 2025. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 37.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.10 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 r. Komisje określiły wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2025 rok. Jest to wzrost od stawek tegorocznych o inflację czyli 5%. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski odczytał 

projekt Uchwały. 

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 38.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 38.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.11 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na rok 2025. 
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Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 r. Komisje określiły wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na rok 2025. Stawki pozostały na poziomie tegorocznych 

stawek, jeżeli chodzi o autobusy obniżono do kwoty 450zł. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski odczytał 

projekt Uchwały. 

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 39.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2025. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 39.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.12 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie ustanowienia zasad 

przyznawania i wypłat diet oraz zwrotów kosztów podróży służbowej sołtysom.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 r. Komisje usunęły w § 1 ust. 8., który brzmiał:  

„W przypadku nieobecności na Sesji Rady Gminy dieta ulega pomniejszeniu o 10% za 

każdą nieobecność.”, oraz zmieniono zapis w tytule uchwały. Poza tym projekt 

uchwały pozostał bez zmian. Ustalono miesięczną dietę w wysokości 300 zł tj. wzrost 

od obecnie obowiązującej diety o  50%. 

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 40.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 
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w sprawie ustanowienia zasad przyznawania i wypłat diet oraz zwrotów kosztów 

podróży służbowej sołtysom. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 40.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.13 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie ustalenia poboru podatków w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 r. Komisje wypracowały dla sołtysów 

wynagrodzenie prowizyjne w wysokości 5% za pobór podatków.  

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 41.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie ustalenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Uchwała została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie wstrzymującym. W 

głosowaniu udział wzięło 13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 41.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski ogłosił 10 minut przerwy.    

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski wznowił obrady VIII 

Sesji po ogłoszonej przerwie.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Państwa 

Radnych o potwierdzenie listy obecności (lista obecności w załączeniu). 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski na podstawie listy 

obecności Radnych stwierdził, że na stan 15 Radnych nadal obecnych na Sesji jest 13 

Radnych. 

 

Ad.14 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mochowo na lata 2024-2038; 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 
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uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 roku. Komisje wydały opinię pozytywną 

dotyczącą omawianego projektu uchwały.  

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 42.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mochowo na lata 2024-

2038. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 42.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.15 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Mochowo na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 roku. Komisje wydały opinię pozytywną 

dotyczącą omawianego projektu uchwały.  

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 43.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Mochowo na 2024 rok. 

 

Uchwała została przyjęta 12 głosami „za”, 1 Radna nie brała udziału w głosowaniu. W 

głosowaniu udział wzięło 12 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 43.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.16 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Mochowo na lata 2024-2034. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 roku. Komisje wydały opinię pozytywną 

dotyczącą omawianego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski ogłosił 5 minut przerwy, 

ponieważ połączymy się z autorem Strategii Rozwoju Gminy Mochowo na lata 2024-

2034 Panią Ninę Jędrusik. Będziemy mogli uzyskać informacje na temat Strategii 

Rozwoju Gminy Mochowo na lata 2024-2034 i zadawać pytania. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski wznowił posiedzenie 

Rady Gminy Mochowo i poprosił o zabranie głosu przez autora Strategii Rozwoju 

Gminy Mochowo na lata 2024-2034 Panią Ninę Jędrusik. 

Pani Nina Jędrusik – Starszy Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Lokalnego 

Wielkopolskiej Akademii Nauki Rozwoju – koordynator projektu i opiekun całości 

prac omówiła projekt Strategii Rozwoju Gminy Mochowo na lata 2024-2034 oraz 

poszczególne etapy prac nad projektem Strategii.  

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Głos zabrał Radny Pan Krystian Kowalski, który zapytał, na jak długo jest ważna taka 

strategia rozwoju i jakie zmiany należałoby wprowadzić w tą strategię rozwoju. 

Pani Nina Jędrusik – Starszy Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Lokalnego 

Wielkopolskiej Akademii Nauki Rozwoju – koordynator projektu i opiekun całości 

prac wyjaśniła, że ten dokument jest do realizacji do 2034 roku i na taki okres czasowy 

będzie ona obowiązywała. Natomiast jednym z załączników jest tabela ewaluacyjna, 

która pozwala sprawdzić tą trafność celów i kierunków działań i w przypadku jeśli 

będzie potrzeba aktualizacji tego dokumentu to pomimo obowiązywania jak 

najbardziej można podjąć się aktualizacji i jest ona pod względem raportowania 

opisana w rozdziale monitoringu. 

Radny Pan Krystian Kowalski zapytał, cele operacyjne, kierunki działań, pomiędzy 

oczekiwanymi rezultatami jest przestrzeń działania radnych i Pana Wójta, żeby to 

osiągnąć, tak? Dodatkowych wskazówek nie będzie, bo ładnie to brzmi kierunki 

działań i oczekiwane rezultaty. 

Pani Nina Jędrusik – Starszy Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Lokalnego 

Wielkopolskiej Akademii Nauki Rozwoju – koordynator projektu i opiekun całości 

prac wyjaśniła, że zawsze służymy wsparciem i odpowiemy na wszystkie pytania, 

natomiast za wdrażanie zapisów dokumentu Państwo będziecie odpowiedzialni. W 

pakiecie są wskazania, że nie wszystko będzie spoczywało na Państwu, natomiast 

będziecie współpracować czy to np. z zarządcami dróg. Cele i kierunki działań są 

pisane bardzo ogólnie, ale jest to robione po to, aby przy pozyskiwaniu środków 

zewnętrznych, żebyście mieli jak największą ilość możliwości finansowych, gdyby to 

było pisane bardzo szczegółowo czasami ta wizja bardzo się zmienia, przepisy się 

często zmieniają, co pokazuje nam ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu 
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przestrzennym, dlatego chcieliśmy uogólnić te zapisy z uwagi na to, że te przepisy 

mogą się w czasie zmieniać.    

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował Pani za 

przedstawienie Strategii Rozwoju Gminy Mochowo na lata 2024-2034. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski otworzył dyskusję nad 

projektem uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 44.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Mochowo na lata 2024-2034. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 44.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.17 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Mochowo, korzystających z opieki 

zdrowotnej oraz warunki i sposób ich przyznawania. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 roku. Komisje wydały opinię pozytywną 

dotyczącą omawianego projektu uchwały.  

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 45.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Mochowo, korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunki i sposób ich 

przyznawania. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 45.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.18 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy Gminy Mochowo z organizacjami pozarządowymi na rok 2025”. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 roku. Komisje wydały opinię pozytywną 

dotyczącą omawianego projektu uchwały.  

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 46.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Mochowo z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2025”. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 46.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.19 

Procedowanie nad projektem Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym (projekt uchwały w załączeniu). 

Ponadto był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Mochowo w dniu 26 listopada 2024 roku. Komisje wydały opinię pozytywną 

dotyczącą omawianego projektu uchwały.  

 

Dyskusja nad projektem Uchwały. 

Radny Pan Gruczyk zapytał, nie ma znaku §, czy to w punktach miało być? W §1 jest 

zbycie lokalu w drodze przetargu, w §2 w drodze bezprzetargowej, w §3 w drodze 

przetargu. Czy taki był zamiar? 

Pan Sekretarz odpowiedział, że aby było możliwe w drodze bezprzetargowej muszą 

zaistnieć przesłanki ustawowe m.in. zamieszkiwanie w tym lokalu wtedy można taką 
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decyzję podjąć, natomiast w pozostałych przypadkach ma zastosowanie ustawa o 

gospodarce nieruchomościami i tą ustawę tutaj stosujemy. 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem Uchwały Nr 47.VIII.2024 Rady Gminy Mochowo z dnia 28.11.2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 

13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu).  

 

Uchwała została oznaczona numerem: 47.VIII.2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.20 

Informacje i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że w dniu 

26 listopada 2024 roku Komisja Skarg Wniosków i Petycji rozpatrywała petycję w 

sprawie przyspieszenia budowy linii kanalizacyjnej w miejscowości Mochowo-

Parcele. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Panią Monikę Nawrocką o zabranie głosu. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Monika Nawrocka odczytała 

treść petycji oraz odpowiedz na petycję /w załączeniu/.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski otworzył dyskusję nad 

projektem odpowiedzi. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

projektu odpowiedzi? 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem treści odpowiedzi na petycję.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że treść 

odpowiedzi na petycję została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. W głosowaniu 

udział wzięło 13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski wyjaśnił, że w tym 

samym dniu Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała petycję w sprawie 
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podjęcia działań mających na celu wybudowanie nowoczesnego i bezpiecznego placu 

zabaw dla dzieci w miejscowości Choczeń. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski  wyjaśnił, że Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzyła petycję i przygotowała odpowiedź.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Panią Monikę Nawrocką o zabranie głosu. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Monika Nawrocka odczytała 

treść petycji oraz odpowiedz na petycję /w załączeniu/.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski otworzył dyskusję nad 

projektem odpowiedzi. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

projektu odpowiedzi? 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem treści odpowiedzi na petycję.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że treść 

odpowiedzi na petycję została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. W głosowaniu 

udział wzięło 13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że na  

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy w dniu 26.11.2024 r. ustalono 

sposób podziału działek nr 151/2 i 152/2 przy ul. Pogodnej w m. Bożewo w celu 

przygotowania do sprzedaży – proponowany sposób podział w załączonej mapce. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski otworzył dyskusję i 

zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem ustaleń z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Gminy w dniu 

26.11.2024 r.  podziału działek nr 151/2 i 152/2 przy ul. Pogodnej w m. Bożewo w 

celu przygotowania do sprzedaży.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że ustalony na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy w dniu 26.11.2024 r. sposób 

podziału działek nr 151/2 i 152/2 przy ul. Pogodnej w m. Bożewo w celu 



16 

 

przygotowania do sprzedaży został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. W 

głosowaniu udział wzięło 13 Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że 

wpłynęła notatka z wizji lokalnej Członków Rady Gminy Mochowo w sprawie 

sprzedaży działki gminnej w m. Zglenice Duże.  

Ustalono granice i wielkości działki, która mogłaby być przedmiotem sprzedaży. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski otworzył dyskusję i 

zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt głosu nie zabrał. 

Dyskusja została zamknięta. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o potwierdzenie 

quorum. (nadal było obecnych 13 Radnych).  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski przystąpił do głosowania 

nad przyjęciem stanowiska w sprawie sprzedaży działki gminnej w m. Zglenice Duże 

zgodnie z ustaleniami z wizji lokalnej Członków Rady Gminy Mochowo. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski stwierdził, że propozycja 

została przyjęta jednogłośnie, 13 głosami „za”. W głosowaniu udział wzięło 13 

Radnych (imienny raport z głosowań w załączeniu). 

 
Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że do 

Rady Gminy Mochowo wpłynęły następujące pisma: 
- Informacje o analizie oświadczeń majątkowych:  

a) od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Sierpcu 

b) od Wojewody Mazowieckiego 

c) od Wójta Gminy Mochowo 

d) informacja Przewodniczącego Rady Gminy Mochowo 

 

- Pismo od Prezesa Sądu Okręgowego w Płocku informujące, iż Pani Beata Maria 

Dobrzeniecka wybrana w wyborach uzupełniających ławników przez Radę Gminy 

Mochowo na kadencję 2024-2027 zrezygnowała z pełnienia funkcji przed 

przystąpieniem do ślubowania.  

 

- Pismo Powiatowego Urzędu Pracy w Sierpcu dot. informacji kwartalnej wg. stanu na 

30.09.2024 r. o bezrobociu w powiecie sierpeckim. 

 

- Pismo Wójta Gminy Mochowo dotyczące informacji o dokumentacji znajdującej się 

w Urzędzie Gminy w Mochowie osób wykonujących nieodpłatną kontrolowaną pracę 

na cele społeczne.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że ponadto 

mamy odpowiedzi na pisma Państwa Radnych, odpowiedz dla Pana Jacka 
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Wiśniewskiego odnośnie zamontowania lamp oświetleniowych w m. Ligowo przy 

ulicach Bajeczna, Miła, Wesoła oraz Wąska. Wniosek został zarejestrowany w 

urzędzie, bezpieczeństwo mieszkańców stawiane jest na pierwszym miejscu dlatego 

wniosek został poddany weryfikacji kosztów zamontowania lamp oświetleniowych. W 

przypadku możliwości pozyskania dofinansowania z zewnątrz jak, co roku w ramach 

Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze dla Sołectw  gmina 

dołoży wszelkich starań, aby zamontować lampy solarne oraz poinformuje Radnego 

Gminy Mochowo o tym oddzielnym pismem.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poinformował, że jeśli 

ktoś z Państwa Radnych chciałby się zapoznać z pełną treścią pism zapraszam do 

biura rady. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos? 

Głos zabrał Pan Marek Warczachowski Sołtys Sołectwa Żuki, który zapytał w sprawie 

przekazywania informacji dla mieszkańców w sołectwach, w większości sołectw są 

nowi sołtysi, a niektóre pisma, są za potwierdzeniem odbioru przyjęcia przez 

mieszkańców. Są pisma ważne, mniej ważne, praktycznie wszystkie pisma są ważne, 

które powinny dotrzeć do mieszkańców. Prosiłbym Pana Wójta, Pana 

Przewodniczącego, Państwa Radnych, żeby się wypowiedzieli, w jaki sposób mamy to 

przekazywać, te pisma ważniejsze z tych ważnych, czy to za pokwitowaniem odbioru. 

Po konsultacjach z mieszkańcami uzgodniłem, że ja takie pisma będę poza tablicą 

ogłoszeń wysyłał za pomocą SMS bądź MMS, większość to przyjęła prawie wszyscy, 

ale są w sołectwach mieszkańcy, którzy nie mają takiego telefonu, żeby to odczytać 

lub są na tyle niesprawni ze względu na wiek i tego nie odczytają. Jak mamy robić, 

aby te informacje docierały. Ja na swoim sołectwie poprosiłem o potwierdzenie 

odbioru i potwierdzenie treści zrozumienia okólnika, czy jest czytelny z tego zdjęcia. 

W przypadku, gdy treść pisma jest nieczytelna na zdjęciu bądź trudno ją odczytać w 

takim przypadku przesyłam w wersji papierowej. Proszę się ustosunkować. Dziękuję 

bardzo.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski poprosił o zabranie głosu 

Pana Wójta. 

Wójt Gminy Mochowo Pan Zbigniew Kopczyński poinformował, że docierają głosy, 

iż nie są przekazywane informacje w terenie. Wspólnie z Radnymi chcemy 

wypracować jakąś poprawność przekazywania informacji,  dlatego jest prośba, aby 

było to potwierdzane. Chodzi o to, aby wyeliminować sytuacje, kiedy te okólniki nie 

są przekazywane. Chciałbym, aby to było potwierdzone pisemnie na tym okólniku 

bądź potwierdzone SMS-em, bądź czasami sąsiad nie zdaje sobie sprawy, że trzeba te 

okólniki przekazać i trafiają do kosza. Po obejściu takiego okólnika z podpisami 

sugerujemy, żeby trafiały do Urzędu Gminy z powrotem i wtedy będziemy je wkładali 

w odpowiednie zagadnienia i wtedy nie będzie żadnych wątpliwości i uwag do sołtysa, 

że te okólniki zostały przekazane. To potwierdzenie na okólniku jest wskazane. Apel 

do mieszkańców, aby przekazywać te okólniki, informacje bo nie tylko sołtysi, ale my 
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mieszkańcy jesteśmy także zobowiązani do przekazywania tych informacji dalej. Jak 

Państwo zauważyliście medialnie na stronach internetowych też te informacje się 

ukazują. Staramy się, by te informacje były dostarczane, by dotarły do każdego 

mieszkańca. Tak samo sołtysi, jeśli ktoś udostępni na swoich medialnych stronach, 

wtedy jest szerszy zasięg tej informacji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zadeklarował, że Radni są 

otwarci na współpracę z sołtysami i mile widziane są sugestie, jak ta współpraca ma 

wyglądać. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał, czy ktoś z 

Państwa chciałby zabrać głos? 

Głos zabrał Wójt Gminy Mochowo Pan Zbigniew Kopczyński, który powiedział: 

Szanowni Państwo, Państwo Radni, Państwo Sołtysi mówimy tu o współpracy, Pan 

Starosta pofatygował się osobiście, chciałbym mu za to podziękować, nie jest to częste 

zjawisko jeśli spojrzymy na cały powiat. Korzystając z okazji chciałbym podziękować 

w ramach tej współpracy, ponieważ udało nam się pozyskać elementy do budowy 

dróg. W ostatnich dniach udało się pozyskać destrukt i pod budowę z remontowanej 

drogi w kierunku mostu na Mochowie-Parcelach. Na odcinku 1 km będzie 

zdejmowana warstwa tej podbudowy plus na szerokości 4 m 70 cm, ten materiał może 

być ponownie wykorzystany do naprawy naszych dróg, tych bardziej zniszczonych. 

Materiały będą składowane na ul. Sportowej przy stadionie tam są działki i będzie 

wykorzystywane w kolejnych miesiącach do rozwózki na terenie gminy. Dziękuję 

Staroście za przychylne ustosunkowanie się do mojej prośby. Płytki używane, ale w 

bardzo dobrym stanie zdejmowane podczas remontu drogi w kierunku cmentarza, 

także otrzymaliśmy bezpłatnie do naszego wykorzystania.  Jeśli chodzi o dalszą 

współpracę gmina – powiat oddaję głos Panu Staroście Sierpeckiemu. 

Głos zabrał Starosta Sierpecki Pan Przemysła Burzyński podziękował za zaproszenie i 

wyjaśnił, że jeśli chodzi o współpracę, jak Pan Wójt wspomniał staramy się, aby 

wesprzeć gminę. Na przyszły rok w porozumieniu z Panem Wójtem zaplanowane są 

dwa zadania, jest to przebudowa drogi powiatowej 3731 W tj. przebudowa przepustu o 

średnicy 2 m wraz przyczółkami między Ligówkiem, a Kokoszczynem oraz 

przebudowa drogi powiatowej Malanowo- Malanówko odcinek 600 m asfaltu i 

poboczy od Malanowa w stronę Malanówka. Jeśli chodzi o inne aspekty będziemy na 

bieżąco reagować w zależności od ogłaszania konkursów na środki zewnętrzne. Dobrą 

praktyką było, że jeżeli będziemy wnioskować na środki zewnętrzne na drogi 

powiatowe na terenie gminy Mochowo to 50 na 50, tzw. wkład własny, i powiat i 

gmina partycypuje. Będziemy aplikować, jeśli tylko się te projekty będą pojawiały. Co 

do większej współpracy, myślę, że jest bardzo dobra i życzmy sobie dalej takiej 

współpracy, dobrej współpracy i  zgodności przede wszystkim działając na rzecz 

Państwa, mieszkańców. Skrzyżowanie w m. Ligowo, jest w trakcie analizy będziemy 

pracować, aby je jeszcze bardziej usprawnić, czy wyremontować. Jeśli są pytania 

bardzo proszę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował Panu 

Staroście i Panu Wójtowi.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał czy ktoś z 

Państwa chciałby zabrać głos? 

Głos zabrał pan Sekretarz, którzy podziękował Panu Staroście za zajęcie się tematem 

w Mochowie ul. Leśna w kierunku Żurawina. Projektant zaprojektował odwodnienie 

typu francuskiego czyli rura, ondulina, obsypanie gruzem. Mieszkańcy w trakcie tej 

realizacji stwierdzili, że to już nie zdaje egzaminu. W dniu wczorajszym była podjęta 

interwencja, był Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych i tutaj jest zgoda, aby to 

zadanie rozszerzyć i w trakcie remontu zrobić odwodnienie poprzez przepust. Bardzo 

dziękuję za tak szybkie załatwienie  sprawy od zgłoszenia do podjęcia decyzji upłynął 

jeden dzień. Bardzo dziękuję. 

Głos zabrał Starosta Sierpecki Pan Przemysła Burzyński wyjaśnił, że cieszy się, bo w 

dniu wczorajszym było spotkanie z Wójtami, jeśli chodzi o samorządy gminne, 

powiatowe i wydziały merytoryczne, czy jednostki podległe. Cieszę się, że wczorajsze 

ustalenia już dziś weszły w życie. Samorządy muszą się wspierać i nawet sprawy 

trudne, to zawsze jakiś kompromis się znajdzie. Z naszej strony w sposób 

niezwłoczny, w trybie pilnym będziemy zawsze pomagali.  

Wójt Gminy Mochowo Pan Zbigniew Kopczyński wyjaśnił, że trwają prace dotyczące 

przedłużenia linii komunikacyjnych, gdzie pozyskujemy środki zewnętrzne od 

Wojewody. Mam nadzieję, że to będzie dopracowane i liczba tych połączeń, tak jak 

Pan wcześniej sugerował wzrośnie. Jak możemy liczyć na rozpatrzenie tych naszych 

próśb. 

Starosta Sierpecki Pan Przemysła Burzyński odpowiedział, że jeśli chodzi o 

połączenia komunikacyjne Wojewoda jeszcze nie ogłosił konkursu. Jeśli ogłosi i 

będziemy mogli rozszerzyć i wyrażą na to zgodę to na pewno z naszej strony będzie 

zielone światło, ale czekamy, aż Wojewoda ogłosi konkurs. Rozmawiając z Wojewodą 

wyjaśnił, że końcówka listopada początek grudnia ten konkurs zostanie ogłoszony. 

Dlatego czekamy.  

 

Pan Mirosław Śliwiński zapytał, wniosek był napisany o remont 3 mostków, jeśli 

chodzi o drogę Ligowo-Kokoszczyn, a Pan Starosta powiedział o dwóch mostkach, 

jeden mostek przed wsią Ligówko, drugi za wsią Ligówko, a trzeci koło Pani Sołtys w 

Kokoszczynie.  

Pan Wójt odpowiedział, że na tym odcinku 600m jest mniejszy zakres, będzie 

rozszerzony w następnym okresie, w następnym roku, jeżeli wystarczy środków 

finansowych. To nie jest tylko budżet powiatu, ale  również budżet gminy. Przyjęte 

były takie parametry i będziemy to realizowali w następnej konsekwencji.  

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował i 

zadeklarował pełną współpracę dla dobra mieszkańców, bo ono jest dla nas wszystkich 

najważniejsze.    
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Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski zapytał czy ktoś z 

Państwa chciałby zabrać głos? 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

Ad.21 

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Mochowo Zbigniew Kotarski podziękował za przybycie 

oraz uczestnictwo w obradach VIII Sesji Rady Gminy Mochowo i zamknął obrady 

VIII Sesji Rady Gminy Mochowo.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczył: 

 

 

…....................                                                                              …...................... 
 


